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Zápis  
z 18. zasedání Akademického senátu UHK dne 12. února 2025 

_____________________________________________________________________________ 
 

Přítomni: Václav Bělík, Pavla Dočekalová, Mária Hromadová, Tereza Jelínková, Seyedmohammad Khatibi, 
Karel Mls, Simona Myšáková, Petra Skořepová, Libuše Svobodová, Lukáš Vízek 
 
Připojeni online: Rudolf Andrýs, Jakub Helvich, Tereza Holečková, Josef Horálek, Jiří Kos, Jana Ondráková, 
Jan Satranský, Veronika Skoupilová, Martin Šandera, Richard Thér, Jakub Toman 
 
Omluveni: Barbora Borůvková, Anna Fliegerová, Barbora Motlová 
 
Hosté přítomni: Aleš Klicnar, Jan Kříž, Nella Mlsová, Alena Myslivcová Fučíková, Jakub Novák, Jan Prouza, 
Leona Stašová, Hana Tomášková 
 
Hosté připojeni online: Romana Albrechtová, Pavla Bernacká, Jitka Bláhová, Lenka Buchtová, Dominik 
Horníček, Ilona Hronková, Martin Jakubík, Iva Jedličková, Lenka Karalová, Jana Kostincová, Petra Marešová, 
Kamil Musílek, Dita Müllerová, Jiřina Smetanová, Veronika Střítecká, Nela Špačková, Eva Špalovská, 
Ivana Svobodová, Zuzana Truhlářová, Radek Vejvoda, host s iniciály JB 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájil a řídil předseda AS UHK Lukáš 
Vízek; oznámil, že AS UHK má aktuálně 20 členů. Předseda informoval, že AS UHK je usnášeníschopný 
v celkovém počtu: 17 členů (KAP 11 a SK 6 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1. Výsledky doplňovacích voleb do studentské komory Akademického senátu za Pedagogickou 
fakultu a složení slibů senátorek a senátora. 

2. Volba zástupců studujících Univerzity Hradec Králové do studentské komory Rady vysokých škol 
(předkládá Tereza Jelínková, místopředsedkyně Akademického senátu). 

3. Plán realizace Strategického záměru pro rok 2025 (předkládá Jan Kříž, rektor). 
4. Metodika rozpočtování Univerzity Hradec Králové a tzv. prémie pro kvalitu (předkládá Jan Kříž, 

rektor). 
5. Různé. 

 
Hlasování: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Program 18. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Bod 1. Výsledky doplňovacích voleb do studentské komory Akademického senátu za Pedagogickou fakultu 
a složení slibů senátorek a senátora. 
Lukáš Vízek oznámil, že dne 16. ledna 2025 rezignoval na své členství Martin Paleček. Na uvolněné místo v KAP 
za FF nastupuje náhradnice Pavla Dočekalová. Dále oznámil, že doplňovací volby do studentské komory AS UHK 
za PdF proběhly ve dnech 9. až 15. prosince 2024. Na základě nich se novými členkami staly Tereza Holečková 
a Simona Myšáková. Své studium absolvoval na konci roku 2024 Lukáš Hromek. Na uvolněné místo v SK za FIM 
nastupuje náhradník Seyedmohammad Khatibi. Všechny nové senátorky a senátor se ujali svého mandátu 
složením slibu, který přednesla za všechny Simona Myšáková. Tím má AS UHK kompletní složení v počtu 24 
členek a členů. 
 
Bod 2. Volba zástupců studujících Univerzity Hradec Králové do studentské komory Rady vysokých škol 
(předkládá Tereza Jelínková, místopředsedkyně Akademického senátu). 
Zástupce UHK v Radě vysokých škol (RVŠ) volí AS UHK z navržených členů akademické obce UHK na funkční  
období Rady vysokých škol, které nyní probíhá do konce roku 2026. Do studentské komory RVŠ (SK RVŠ) volí 
AS UHK člena – delegáta a jeho náhradníka. Jak bylo již zmíněno, své studium absolvoval na konci roku 2024 
Lukáš Hromek. Byl členem SK RVŠ. 
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Tereza Jelínková uvedla, že kandidátem na člena SK RVŠ je Jaroslav Neubauer, dosavadní náhradník člena SK 
RVŠ. Zároveň Tereza Jelínková přijala kandidaturu na náhradnici člena SK RVŠ. 
Volby zástupců UHK v RVŠ jsou tajné. Člena a jeho náhradníka SK RVŠ volí (pouze) SK AS UHK. Ke zvolení je 
třeba nadpoloviční většiny hlasů přítomných členů SK AS UHK. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: Jaroslav Neubauer (člen – delegát): pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0. 
Hlasování: Tereza Jelínková (náhradnice): pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 2.  
 
Do studentské komory Rady vysokých škol zvolil Akademický senát UHK zástupcem studujících UHK 
Jaroslava Neubauera na pozici člena – delegáta a Terezu Jelínkovou na pozici jeho náhradnice. 
 
Bod 3. Plán realizace Strategického záměru pro rok 2025 (předkládá Jan Kříž, rektor). 
Rektor Jan Kříž prezentoval Plán realizace strategického záměru UHK pro rok 2025. Uvedl, že Plán staví na 
předchozích zkušenostech a propojuje je s aktuálními potřebami, bude mít obdobnou strukturu jako 
v předchozích letech a zároveň bude tvořen podle priorit UHK. Bude kladen jasný důraz na monitorování a 
přehlednou strukturu s ohledem na končící programové období Programu strategického řízení tak, aby 
prostředky byly dočerpány. Zmínil poznámku o programu nového strategického řízení od roku 2026. 
Akademický senát UHK schvaluje Plán realizace strategického záměru UHK každoročně. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro: 19, proti:2, zdržel se: 0. 
 
Akademický senát UHK schválil Plán realizace strategického záměru UHK pro rok 2025. 
 
Bod 4. Metodika rozpočtování Univerzity Hradec Králové a tzv. prémie pro kvalitu (předkládá Jan Kříž, 

rektor). 

Rektor Jan Kříž představil metodiku rozpočtování UHK jako podklad pro tvorbu rozpočtu UHK na rok 2025. Data 

k rozpočtu na rok 2025 včetně rozpočtu vysokých škol na rok 2025 obdržela UHK na konci ledna 2025. Na 

základě toho byla uskutečněna první pracovní schůzka vedení UHK s vedením jednotlivých fakult. Tato jednání 

budou probíhat i nadále. Dále Jan Kříž vysvětlil způsob dělení finančních prostředků. Představil plánované 

změny v tzv. prémii pro kvalitu (PPK), například funkci indikátorů. Změny v PPK byly diskutovány s vedením 

jednotlivých fakult. 

 

Diskuze: Mária Hromadová požádala vedení UHK o předložení reálných výstupů finančního hospodaření pro 

představu, kam bude UHK v budoucnu směřovat. Především byla diskutována problematika PPK. Kvestor Aleš 

Klicnar představil přehled toku finančních prostředků. Předsedkyně Ekonomické komise při AS UHK Libuše 

Svobodová prezentovala stanoviska k metodice rozpočtování a k PPK, která vzešla z jednání Ekonomické 

komise. Vyzvala k předkládání všech materiálů s dostatečným předstihem, aby jednání Ekonomické komise 

mohla probíhat s předstihem před zasedáním AS UHK. 

 

Akademický senát UHK projednal metodiku rozpočtování UHK a tzv. prémii pro kvalitu. 

 

Bod 5. Různé:  

Josef Horálek otevřel téma kybernetické bezpečnosti při používání výukových programů na UHK. Reagoval 
prorektor František Vaníček, představil plány UHK na sjednocení používání platforem. Dále se Josef Horálek 
dotázal na používání platformy modulu AI (artificial intelligence) na UHK ve vztahu ke kybernetické bezpečnosti. 
Prorektorka Hana Tomášková uvedla, že tuto problematiku bude řešit. 
 
Martin Šandera odešel ze zasedání (připojen online). 
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Usnesení z jednání AS UHK: 
 

1. Do studentské komory Rady vysokých škol zvolil Akademický senát UHK zástupcem studujících UHK 
Jaroslava Neubauera na pozici člena – delegáta a Terezu Jelínkovou na pozici jeho náhradnice. 

2. Akademický senát UHK schválil Plán realizace strategického záměru UHK pro rok 2025. 
3. Akademický senát UHK projednal metodiku rozpočtování UHK a tzv. prémii pro kvalitu. 

 
Hlasování: pro: 16, proti:1, zdržel se: 3. 
 
Usnesení bylo přijato. 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 12. března 2025 
 

 
V Hradci Králové dne 12. února 2025                                                         Lukáš Vízek 
Zapsala: Marcela Kotková                                  předseda AS UHK 
 
 


